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 J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2010. február 18-án 

tartott  ülésén. 
 

 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Pella Pál, 

Gazdag Jenőné dr, Dr. Szöőr István bizottsági tagok 
 
 Nagy Sándorné Városgazdálkodási irodavezető 
 Petőné Papp Margit tanácsnok 
 Jeney Tibor Városfejlesztési irodavezető 
 
Nincs jelen: Kovács Krisztina, Sárvári János bizottsági tagok:   
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind a 7 bizottsági 
tagból 5 jelen van.  
Javaslom 1. napirendi pont alá felvenni az „Előterjesztés az önkormányzat 2010. évi 
Költségvetési rendeletének jóváhagyására”  illetve 4. napirendi pontként 
„Előterjesztés szociális bérlakásra való jogosultság meghosszabbítására irányuló 
határozat visszavonására” előterjesztést, így a napirendi pontok számozása 
módosul.   
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2010. évi Költségvetési rendeletének 

jóváhagyására  
 
2. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletéről szóló rendelet módosításáról 

3. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására,                        
megszüntetésére  (zárt ülés) 

 
4. Előterjesztés első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelemről 
 
5. Előterjesztés szociális bérlakásra való jogosultság meghosszabbítására irányuló 

határozat visszavonására 
 
6. K ü l ö n f é l é k  
 



1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a költségvetésben a koncepcióban 
megfogalmazottak szerepelnek. Meghatározó az ország költségvetésének 
bizonytalansága, kérdezem, hogy van-e Irodavezető Asszonynak kiegészítése.  
 
 
Nagy Sándorné irodavezető: az állam kevesebb pénzt oszt le, a hiány újratermelődik. 
Az idén 243 millió Ft működési hitelt kell betervezni.  
A fejlesztési egyensúly nem biztosított, a Költségvetés hiányköltségvetés. 2009-et 
nullszaldóra sikerült zárni.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  kérdés, vélemény; a saját területünkre 
próbáljunk koncentrálni. Fontos dolgok megmaradtak, pl. az első lakáshoz jutás 
támogatás megtartása, a jelzőrendszer működtetésére pályázni kellett, ami részben 
sikeres, nagyon fontos ellátási forma, életveszélyt hárít el.  
Az ápolási díj támogatása a központi költségvetésből 90-ről 75 %-ra csökkent. 
 
 
Gazdagh Jenőné dr bizottsági tag:  lehet, hogy a költségvetés csak átmeneti, nem 
biztos, hogy nem lesz változtatás benne, bizonytalan összegű lehet az ÖNHIKI, 
amiből néhány dolgot lehet pótolni.  
Nem szerepel a Rendelőintézet 2,9 milliós része, nincs tartalékalap.  
 
 
Nagy Sándorné irodavezető:  az ÖNHIKI-t működésre kell költeni, a költségvetés 
tartalmaz 10 millió Ft tartalékot hitelből, 15 milliós pályázati alapot hitelből. A 2,9 
milliós egészségügyi intézeti rész visszavásárlásával kapcsolatosan nem vagyok 
kompetens.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a Polgármester Úr van felhatalmazva 
ebben a témában.  
 
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:   megdicsérem a készítőket, a költségvetés az 
eddigieknél áttekinthetőbb. A probléma pl., hogy a megszorításokhoz mennyire 
alkalmazkodó, visszafog-e valamit, megéri-e minden beruházáshoz hitelt felvenni, 
miért nincs említés az Egészségügyi Kft-ről, nincs szó plusz kiadások átmeneti 
felfüggesztéséről, ügyelet finanszírozásáról stb.  
Az ingatlan értékesítések nem komoly bevételek, mivel még eddig érdeklődés nincs.  
 
 
Nagy Sándorné irodavezető:  az Egészségügyi Kft nem szerepel, mert nem kell 
hozzájárulni.  
Az Ügyeleti Kht-val élő szerződés van.     
 



Gazdagh Jenőné dr:  mik azok a piaci telkek? 
 
 
Jeney Tibor irodavezető:  9 db telek a piac területén értékesítésre kerül 
(elárusítóhelyek) 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az ügyeleti rendszer áttárgyalható, az OEP 
támogatás stabil, az önkormányzati ülések jegyzőkönyve tartalmazza az ügyelettel 
(finanszírozással) kapcsolatos törekvéseinket.   
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
6/2010. (II. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az önkormányzat 2010. évi 
Költségvetési rendelet-tervezetéről szóló előterjesztést megtárgyalta, elfogadja és 
elfogadásra javasolja.  
 
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a módosítás azt jelenti, hogy soha ki nem 
rakható lesz a bérlő. 
 
 
Petőné Papp Margit tanácsnok:  akik korábban – a jelenlegi rendeleti szabályozás 
előtt – jutottak bérlakáshoz, határozatlan időre kapták meg.  
Akiknek most letelik az öt, illetve öt plusz három év, a lakásproblémájukat nem tudják 
megoldani )szociális, anyagi körülmény miatt.)  
 
 
Pella Pál bizottsági tag:  jelenleg jobb megoldás híján támogatom a javaslatot.  
 
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag.  A jogosultság ideje alatt meg kellene oldani saját 
maguk lakásproblémáját, öngondoskodás nincs, gyakorlatilag felmentést adunk ez 
alól.  
 
 



Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 4 nem, 1 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
7/2010. (II. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a lakások és helyiségek 
bérletéről szóló rendelet módosítására tett előterjesztésben foglaltakkal nem ért 
egyet, annak elfogadását nem javasolja.   
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


